

Nes JFF

Møtereferat
08.04.2021

Tidspunkt

Styremøtet i Nes JFF ble avholdt kl.18.00 den 08.04.2021 på Teams nettmøte da det fremdeles er Covid19 utfordringer.

Til stede

Erling Brekke, Tor Dalevold, Torbjørn Erntzen, Sverre Hamre og Ove Corneliusen.

Ikke til stede

Kåre Peder Rasmushaugen

Godkjenning av innkalling

Ingen kommentarer til innkalling.

- Sakslisten er: 1. Utleie av Langevann hytta, 2. Innkjøp av hagler, 3. Riflebanen åpningstider og reparasjon, 4. Valg på Teams, 5. Innmelding av årsoppgave m.m. til fylkeslaget, 6. eventuelt.

Sak 06/21 Utleie av Langevann hytta.

- Hytta er leid ut for 8000,- og det var kun en søker. Kontrakt er skrevet med leietaker.
- Røykvarsler, gassvarsler og brannslukningsapparat er satt opp. Bør sjekke brannslukningsapparatet for datostempling om bør byttes, samme med Todalshytta.
- Båten på Langevann blir liggende, og det settes opp nøkkelboks der til den.
- Todalshytta er leid ut 19.06.21 – 23.06.21 (medio juni)

Sak 07/21 Innkjøp av hagler

- Søknad på haglene må sendes til Politiet. Leder må gjøre dette, og Thorbjørn og Sverre/Ole Christian sjekker opp dette.
- Faktura og ordrebekreftelsen fra leverandør Magne Landrø AS er alt mottatt.
- Det er kommet skudd og duer til leirduegruppa.

Sak 08/21 Valg på Teams

- Vanskelig å få gjennomført digitalt pga. utfordringer med lisenser m.m. Valg blir derfor gjennomført via Epost, med distribuering av en låst pdf liste med valg komiteens innstilling, og da med ønske om eventuelle «benkeforslag» fra medlemmene da ved å svare på utsendt epost. Frist for tilbakemelding på «benkeforslag» fra medlemmene settes til 5 dager etter utsending. Dersom ingen «benkeforslag» kommer inn, gjennomføres valget på ett ekstraordinært styremøte i etterkant.
- Sender samtidig ut en del ekstra info og budsjettforslag m.m. Thorbjørn og Ove ordner dette.

Nes JFF

Sak 09/21 Innmelding av årsoppgave m.m. til fylkeslaget

- Tor sender inn moms til fylkeslaget, men valg lister m.m. er ikke klart siden det ikke er foretatt ordinært valg m.m. grunnet Covid19 utfordringene.

Sak 10/21 Riflebanen åpningstider og reparasjon

- Tommy haugen fikk tillatelse til å sjekke opp litt på banen med utstyr til rifleskyting og elektronikken m.m. Han sjekker også med Kongsberg Target om pris på reparasjon av utstyret, samt etablering av «faste» skjermer og utstyr for anvisning m.m. Tommy og Ole Petter ønsker å ordne med elgbanen, og ta ansvar for at denne virker som den skal.
- Leder tar kontakt med Riflegruppa (gjenstående medlemmer) for å organisere skyting for årets sesong.
- Det vurderes å gjøre noe med den allmenne tilgangen til elektronikken på banen. Elektronikken benyttes til innskyting av rifler, det skal det ikke! Det er mye skader og ødelagt skivematriel på grunn av uvedkommen bruk av dette utstyret, noe som ikke er ønskelig. Vurdering av begrensning i bruk til KUN organiserte kvelder vurderes.

Sak 11/21 Eventuelt

- Grunneierkort er ikke diskutert så mye tidligere, men dette er noe som vil bli etablert. Kåre Peder ordner med dette.
- Søknad for småviltjakt er som tidligere innen 01.06.21 og betalingsfrist 15.07.21. Søknad sendes til leder jakt: kprasmushaugen@gmail.com
- 01.07.21 er fristen for å betale storviltjakten. Dette er viktig å presisere.
- Fiskegruppa og Sekretær: har ingen viktige saker i dag.
- Haglegruppa: har fått mye duer og skudd. Søknad om midler fra Sparebankstiftelsen skal søkes om etter hvert. Håper på åpning av banen så snart det gis tilgang til det i h.h.t Nasjonale retningslinjer og Covid19. Ole Kristian har vært å sett over utstyret og testet at dette virker som det skal.
- Leder: 5000,- til drift har blitt søkt om og bevilget.
- Kasserer: ikke noe spesielle saker. Mangler noen dokumenter i forhold til informasjon ut til medlemmene, som sendes til leder og sekretær fortløpende.

Møte hevet

Møtet ble hevet kl. 19.30 av møteleder Thorbjørn.

Referert av: Ove Corneliussen